

Title (en)
Sitting and/or sleeping furniture.

Title (de)
Sitz- und/oder Liegemöbel.

Title (fr)
Siège et/ou couchage.

Publication
EP 0645108 A2 19950329 (DE)

Application
EP 94114079 A 19940908

Priority
DE 4332695 A 19930925

Abstract (en)
The sitting and/or sleeping furniture, in particular sofa and upholstered bed, has a back (3) which is attached to the underframe (2) and which comprises a substructure of upright wooden or laminate strips (5) held at a distance one beside the other. The strips (5) are fastened by way of their lower end region to the underframe (1, 2) by nails or staples or by plug-in connection (7, 8). The strips (5) are interconnected in the upper strip region by at least one tension webbing (6) made of flexible and/or elastic material, such as textile, rubber- or plastics-impregnated textile, plastics, or the like. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Sitz- und/oder Liegemöbel, insbesondere Sofa und Polsterbett, zeigt eine am Untergestell (2) angebrachte Rückenlehne (3), welche einen Unterbau aus aufrechten, im Abstand nebeneinander gehaltene Federleisten (5) aus Holz oder Laminat aufweist. Die Federleisten (5) sind mit ihrem unteren Endbereich durch Nageln oder Klammern oder durch Steckverbindung (7, 8) am Untergestell (1, 2) festgelegt. Die Federleisten (5) werden durch mindestens einen Spanngurt (6) aus flexiblem und/oder elastischem Werkstoff, wie Textil, gummi- oder kunststoffgetränktem Textil, Kunststoff, od. dgl., im oberen Leistenbereich miteinander verbunden. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 17/02

IPC 8 full level
A47C 17/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 17/02 (2013.01)

Cited by
US7040700B2; CN112497383A; WO2004012561A1; US9814321B2; US10993541B2; US8893323B2; US9668585B2; JP2013252254A; US9468303B2; US2016374477A1; US10548406B2; US11234530B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0645108 A2 19950329; EP 0645108 A3 19960417; DE 4332695 A1 19950330

DOCDB simple family (application)
EP 94114079 A 19940908; DE 4332695 A 19930925